



**STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.**

**Protokoll över styrelsemöte  
33/2021**

**Tid** 29.09.2021 kl. 07:00  
**Plats** Cella Nova och Microsoft Teams

**Närvarande** Robin Eriksson  
Lydia Nystén  
Angelina Mattbäck  
Lisa Niemistö  
Johannes Lövdahl  
Kia Stenbacka  
Emilia Sparf  
Ville Toivari  
Jonas Jansson  
Joakim Andersson  
Ylva Ekman

**1 § MÖTETS ÖPPNANDE**

Mötet öppnades kl. 07:10.

**2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET**

Konstaterades.

**3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN**

Föredragningslistan kompletterades

- OneDay contract lades till under § Övrigt
- Herr och dam lades till under § Inbjudningar
- Vetenskapskarneval lades till under § Aktuellt

**4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT**

Beviljades till Ylva Ekman.

**5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL**

Föregående protokoll godkändes.

**6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN**

**Robin Eriksson**

- UU möte
- Oktobersitzmöte med Åminne
- Filicia SSHV möte
- Finlands Ekonomers Strategidag
- Målning av Cellas fondvägg
- Flytt av styrelserum



- Guliscaps

#### **Lydia Nystén**

- Gulis vs gamyl fotboll
- Fullmäktige presidiummöte
- Årsfestinbjudan workshop
- Direktionsmöte
- OVVS möte
- Guliscaps

#### **Angelina Mattbäck**

- Målning av Cellas fondvägg
- Flytt av styrelserum

#### **Emilia Sparf**

- UU möte
- Oktobersitzmöte med Åminne
- Gulis vs gamyl fotboll
- SHS SSHV kopomöte
- Filicia SSHV möte
- Städning av stysserummet
- Guliscaps

#### **Johannes Lövdahl**

- Guliscaps
- Filicia SSHV möte
- Gulis vs gamyl fotboll
- Städning av stysserummet

#### **Ville Toivari**

- Gulis vs gamyl fotboll
- Möte med Jan Sten
- Nesu-SSHV beer pong
- Cellavägg målning
- Toastismöte med Lisa
- Filicia SSHV möte

#### **Kia Stenbacka**

- Gulis vs gamyl fotboll

#### **Jonas Jansson**

- Målning av Cellas fondvägg
- Flytt av styrelserum

#### **Joakim Andersson**

- Filicia SSHV möte
- Oktobersitzmöte med Åminne
- Justus sitz möte

#### **Lisa Niemistö**



- Filicia SSHV möte
- Guliscaps
- Toastismöte med Ville

## **7 § UTBILDNINGSPOLITIK**

Studiecirklar samt uppdatering av Sisu diskuterades.

## **8 § STUDIESOCIALT**

Tutormöte diskuterades.

## **9 § EKONOMI**

Fakturor skickade. Räkningar och Nesu-SSHVs kvitton från Beer pong diskuterades. Tyskaböckerna diskuterades. Resultatet för evenemang som ordnats diskuterades. Dagssaldot nämndes.

## **10 § NÄRINGS LIV**

LähiTapiola kväll diskuterades. Möte med Jan Sten och möjligt evenemang diskuterades.

## **11 § NÖTTE**

Styrelsesitzmärken och gulisseminärken har anlänt. Deadline för nöttematerial är imorgon 30.9. Oktoberfest halarmärken är beställda och Justus SSHV märken ska beställas. SSHV-merch ska beställas.

## **12 § PROJEKT**

OVVS föreningsmöte kommer att ske var föreningens ska upphöra. Studiepodden och möjliga ämnen diskuterades. Inbjudningarna till årsfesten är skickade. Årsfestmarskalk är införskaffad. Schema för årsfestveckan är gjort. Årsfestseminarietalare samt sångledare till supén diskuterades. Underorganisationernas evenemang diskuterades.

## **13 § CELLA NOVA**

Bord är beställda och Cellas fondvägg är målad. Cellabokning 9.10.

## **14 § INFO & WEBB**

Instagram takeover på SHS instagram sker på lördag 2.3. Feedback friday diskuterades.

## **15 § PROGRAM**

CC poäng diskuterades.

## **16 § INBJUDNINGAR**

Justus r.f.:s årsfest, Lisa och Angelina deltar  
Herr och dam, ingen kan delta



## 17 § AKTUELLT

### **VOAS delegation**

Delegationen kommer att upphöra och reglerna kommer se annorlunda ut. Bestämde att vi skriver under detta.

### **Studera och Vasa stad**

Diskussion kring vad vi vill ta upp med Vasa Stad för att jobba för studerandes bästa.

### **Styrelsesitz**

Sittordningen samt tema diskuterades.

### **Gulissemi**

Styrelsen startar efter lunch. Praktiska saker diskuterades.

### **Samkväm med NK**

Infaller 5.10. Föreslår kl 19

### **ÅAS <3 SSHV Pyjamassitz**

Infaller 7.10.

### **Tvåornas sitz**

Planeringen framskrider. Toastisar är bestämda till sitzen. Diskussion kring var sitzen kommer ordnas.

### **Stödhankeiter**

Marknadsföring för dessa diskuterades.

### **Vetenskapskarnevalen**

Marknadsföring diskuterades.

## 18 § ÖVRIGA ÄRENDEN

### **SSHV-Justus sitz**

Joakim kollar med Ollis ifall vi kan ha sitzen där.

### **Dansövning inför Oktoberfest sitz**

Infaller 12.10 på Castle.

### **Oktoberfest sitz + silliz**

Alla bör ha en oktoberfest outfit.

### **OneDay contract**

Ber dem vara i kontakt med Hanken gällande samarbete.

## 19 § NÄSTA MÖTE

Nästa styrelsemöte hålls tisdag 5.10.2021 kl. 16:30 i styrelserummet och Microsoft Teams.

## 20 § MÖTETS AVSLUTANDE



STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.

Mötet avslutades kl. 08:56

---

Robin Eriksson  
Ordförande

---

Kia Stenbacka  
Sekreterare